

Styrelsemötesprotokoll 2024-05-28

Närvarande

Axel Legelius (AL), Alice Karlsson (AK), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Emelie Gyllenberg (EG), Isabel Hedman (IH), Josefin Hyden (JH), Konstantin Koutsinos (KK), Nore Bard (NB), Rasmus Björkman (RB), William Lindell (WL)

Frånvarande

Åhörare

Anton Nyman (AN), Oskar Romson (OR)

Plats

Vitsippan, Tibble kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18.11

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Rasmus Björkman till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 9 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista

Nore Bard ansluter till mötet kl. 18.13
Mötet har nu en beslutanderätt på 10 personer.

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet.

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 24-02 till handlingarna

§8 Verksamhetsgrupperna

i. Musikgruppen

RB har inget nytt att rapportera. Det rullar på. RB tycker att det har blivit bättre med att saker är på rätt plats. KK säger att det har funnits en sladd som de inte hittar.

Emelie Gyllenberg ansluter till mötet kl 18.14
Mötet har nu en beslutanderätt på 11 personer

ii. SKUffégruppen

Det går bra. Ett nytt inköp har gjorts på 4700 kr. Karaoke-SKUffé var 16/5. AJ säger att det inte var så många där, men att de som kom hade kul. Det har blivit bättre med att det inte är jättemånga i köket samtidigt. WL säger att det har varit folk som swishar under swishgränsen. AJ säger att det ofta är kören som brukar repa samtidigt. KK säger att det är bra att högtalaren styrs av styrelsen. AL säger att vi kan behöva höja priserna igen men det tar vi efter sommaren. KK tror att långvarigt kan det vara smart med deals. Det kan göra att vi får fler stora köp. AL tycker att det redan är en bra deal i SKUffét att det är så billigt. KK säger att man skulle kunna sälja saker billigt om de är på väg att gå ut. SKUffégruppen ska ta upp SKUffét på sommarfestivalen.

iii. Mediagruppen

IH berättar om mötet de hade nyligen där de gjorde en reklamfilm till sommarfestivalen. Krist1 har släppt en ny video. Just nu marknadsför de sommarfestivalen. AL påminner om att det aldrig går att marknadsföra för mycket.

iiii. Festivalgruppen

WL tycker att det går bra. Vi har haft ett möte där vi bestämde vem som gör vad, vilken hoppborg m.m. Vi beslutade om en hoppborg som kan levereras till Tibble kyrka på lördag morgon. AL tycker att vi kan kolla på torsdag om några vill komma tidigare och hjälpa till. IH säger att många aktiva 08or är på steg 1-läger samma helg.

iiii. Hänggruppen

KK säger att det har varit segt. Det har varit dålig kommunikation med Vincent. De hade en tanke om att ha ett tillfälle innan skattjakten men det blev inte av. De ska bli bättre. AL tycker att de borde ha ett ordentligt möte och tänka igenom hur det här ska gå till. MB kan boka vitsippan varje söndag eftermiddag. DN tycker att det låter bra att dra ihop något under sommaren när det inte händer så mycket annat.

§9 Sommarfestivalen

Sommarfestivalen kommer att vara lördag den 1 juni. Vi kommer att ha hoppborg, glassmaskin, tipspromenad, pizza, pingis, m.m. KK kommer att ansvara för en musikquiz. Vi kommer ha några uppträdanden bland annat Krist1, Oscar och Joakim och eventuellt Rasmus, Kostas, Jesper och Karl. Vi kan inte ge betalningar till de som uppträder så istället kan vi ge presentkort till SKUffét. Vi ska lägga ut på Instagram och kolla om någon mer vill uppträda. WL ska få hjälp av vaktmästaren Axel med scen. Vi ska köpa in bilder till Polaroidkameran vi har. Hoppborgen kommer till kyrkan på lördag förmiddag. Popcorn- och glassmaskinen ska hämtas på fredag och lämnas på måndag. Vädret ska vara väldigt bra på lördag vilket betyder att vi borde köpa en solkräm som vi kan låna ut. Styrelsen ska vara i kyrkan kl 9 och börja rodla allt. AL säger att det är viktigt att alla hjälps åt efter sommarfestivalen och städa undan allt.

§10 Ekonomi

WL har betalat ut allt som legat på skutoret. Bokföring görs inte så ofta eftersom att WL inte kommer in på banken.

Oskar Romson ansluter till mötet kl 18.50

WL gör sitt bästa och ligger ikapp med bokföringen.

§11 Utvärdering HLR

Vi hade en HLR-utbildning den 12 maj och ett extra tillfälle den 13 maj. Det blev totalt 3 tillfällen och 26 deltagare. OR tyckte att det var jättekul. Det var några från ledarutbildningen som kom men som trodde att de var via ledarutbildningen. Vi har meddelat Sebba Block och de personerna behöver inte göra utbildningen igen. AL tyckte att det blev lyckat och det var många som kom. För oss blev det inga kostnader eftersom att församlingen betalade.

§12 Utvärdering skattjakt

18 maj hade vi premiär för en ny medlemsaktivitet som var en typ av skattjakt. AK tyckte att det var kul. DN tänker att man kan göra om aktiviteten efter sommaren. Eftersom att det är en ny aktivitet tror AL att man bara kan hypea upp mer. Det enda problemet med aktiviteten var att det behövs många från styrelsen. Kostnaden var runt 500 kr.

§13 Musikinspelningsprojektet

Projektet är i princip klart. Vi vet ännu inte när det kommer att publiceras men det datum vi fått är den 14 juni för första skivan.

Oskar Romson lämnar mötet kl 19.13

Mötet ajourneras till kl 19.25

Mötet återupptas kl 19.27

William Lindell och Isabel Hedman lämnar mötet kl 19.25

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer

William Lindell och Isabel Hedman ansluter till mötet 19.31

Mötet har nu en beslutanderätt på 10 personer.

§14 Representation i Uppsala

AL har fått ett mail från diakon Eva-Lisa som han läser upp. Det handlar om ett nationellt möte om kyrkans roll i globala frågor. Arbetet har hållit på i 150 år. De undrar om någon av oss vill komma på mötet. Mötet är 12-13 oktober i Uppsala. IH och AK säger att de gärna åker.

§15 Ungdomsmässor

Vi har en mäsas kvar på terminen. I höst är det ledarutbildningen som håller i ungdomsmässorna. AL ska prata med Sebba Block att de som går ledarutbildningen ska maila Rasmus om vilka psalmer de vill ha. RB säger att om de från ledarutbildningen inte lämnar in psalmer i tid så kommer RB välja psalmer + meddela Sebba. DN tycker att det har blivit för mycket prat från prästen under mässan. AN ska kolla med församlingen om orsaken till att det har skett förändringar i agendorna. Det är dåligt att vi inte får information. IH tycker att alla har varit väldigt duktiga.

§16 Kulturbesök

Vi hade bestämt att ha kulturbesök denna termin i Slottskyrkan men eftersom det inte fanns några bra datum lediga så väljer vi att skjuta upp det till hösten. JH är fortfarande ansvarig.

§17 Representation

Dokumentet med riktlinjer för repp är skickat till alla lägerchefer. Vi har fått svar från alla förutom Karlberg 3 om datum.

Isabel Hedman lämnar mötet kl 20.05

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer

Isabel Hedman ansluter till mötet kl 20.08

Mötet har nu en beslutanderätt på 10 personer

Viktigt i år att alla gör ett bra jobb så att vi lämnar ett bra intryck hos gruppledningar. AL fixar en presentation. Den 11 juni ska vi ha en styrelse dejt där vi går igenom repp.

§18 Ledarupptakt

Efter alla läger i sommar ska vi bjuda in alla ledare till en middag. Den kommer att vara den 20 augusti i sällskapsrummet. Vi ska planera mer lite senare. Det är dagen efter första

styrelsemötet. IH och AK kan laga mat som behöver vara vegetarisk. Vi har en budget på 8000 kr men det är även för en grupptakt vi tänkte ha efter Höst-SKUL för de ledare som varit med.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för ledarupptakt på 5000 kr.

§19 Merch

RB har beställt gummiarmband till merch vi kan ge ut på läger. 500 st kostade 4222 kr. Vi har utrymme kvar att köpa in mer merch, exempelvis solglasögon, kepsar med mera. RB kollar runt på vad som finns.

EG har beställt tröjor och tygpåsar från Spreadshirt till merchshop. Med en rabatt landade priserna på - vit t-shirt 109, svart t-shirt 189, tygpåse 69, grå hoodie 365. Nu på torsdag säger vi att vi har en butik och vi visar upp allt. Det kommer att gå att köpa i SKUffét. När vi gör fler inköp i framtiden kommer priserna att ändras så att vi alltid går plus minus noll.

Alice Karlsson lämnar mötet kl 21.02

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer

Konstantin Koutsinos och Nore Bard lämnar mötet kl 21.14

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

Konstantin Koutsinos och Nore Bard ansluter till mötet kl 21.28

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer

Vi kommer att förvara allt i källaren och tar upp allt innan SKUffé. EG fortsätter som ansvarig. Vi ska skapa ett excel ark där vi skriver upp alla köp. Vi kommer använda samma swishkod som till SKUffét men att man måste skriva merch som meddelande.

§20 Nycklar

Alla i styrelsen har fått blippar till ytterdörrar och kontor. Det enda problemet är att vi inte har tillgång till varken Vitsippan eller vår post. AN pratar med IT angående tillgång. Vi missar fakturor eftersom att vi inte kommer åt posten. Verksamheten hindras.

§21 Korpen-lag

DN har kollat upp olika priser och diverse olika lag. Ungdomslag är till för personer mellan 15-20 år. Företagslag kostar 7000 kr så det blir väldigt dyrt. Mix måste vara lika många tjejer och killar på plan vilket antagligen inte kommer att gå. Det finns även ingen sådan serie i norrort. Det enda ekonomiska alternativet är ungdomslag men det exkluderar många aktiva medlemmar. Det blir även extra kostnader för bland annat domare. Det vi annars kan göra är att skapa ett inofficiellt lag och hitta matcher på andra sätt. Det viktigaste är gemenskap. DN fortsätter kolla upp alternativ. Vi ska även lägga ut på Instagram och kolla intresse.

§22 RÅM (Riks årsmöte)

SKUSS har frågat ifall några från Täby vill följa med som ombud på RÅM. Det kommer att vara på zoom men SKUSS samlas tillsammans. Det verkar inte som att någon kan men vi får kolla senare.

Emelie Gyllenberg lämnar mötet kl 21.46

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer

§23 Planen inför hösten

Nästa termin ska AL till Italien på utbyte men kommer fortsätta leda oss på distans. Upptaksveckan är vecka 37. Vi kommer att hålla på måndag 9, onsdag 11, torsdag 12 och avsluta veckan lördag 14 med en volleybollturnering. Det är även första torsdagsmässan för terminen som DN håller i. AL har bokat Täby racketcenter den 14 september kl 12-18. Alla kommer att behövas under veckan.

Under hösten kommer vi att anordna aktiviteter, sportaktivitet, kulturbesök, ledarupptakt, grupptakt, Höst-SKUL, Jul-SKUL, midnattsvolleyboll, fördjupad ledarutbildning och eventuellt mini-SKUffé. Nästa styrelsemöte är den 19 augusti.

§24 Övrigt

AL, EG och NB har städat skutoret och ber de andra att hålla efter sig och städa undan.

§25 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 22.07

Protokollet har godkänts och justerats av

Axel Legelius
Mötesordförande

Alexandra Jirvall
Sekreterare

Rasmus Björkman
Justerare